
Budući da posao kroničara zahtijeva bud-
no oko tijekom cijele godine, svaku promjenu 
u odnosu na prošlu godinu pratim kako bih 
mogao izbjeći ponavljanje sadržaja i gomila-
nje nepotrebnog teksta. Ove kronike počinjem 
uočavanjem takve jedne promjene – naime, u 
prošlogodišnjim kronikama, koje su bile pisa-
ne u vrijeme izbora, spomenuo sam obećanje 
kandidata za gradonačelnika grada Đurđev-
ca, Željka Lackovića (koji je izgubio izbore i 
u svibnju ove godine predao mandat Hrvoju 
Jančiju) da će dovesti deve u svoj grad. Sa za-
dovoljstvom mogu otvoriti ove kronike i reći 
kako su deve zaista u Đurđevcu! Dokaz da nisu 
svi političari lažljivci, kako ih bi ih mi Podrav-
ci iz svoje, sada već poslovične, jalnosti oka-
rakterizirali.

Isto tako, nakon izbora došlo je i do prom-
jene „garniture“ u Križevcima te je na čelno 
mjesto grada zasjeo novi, mladi gradonačelnik 
Mario Rajn, inače s dugim iskustvom rada u 
civilnom društvu i udrugama, što će zasigur-
no puno značiti pri komunikaciji s mladima i 
civilnim sektorom, koji je u manjim sredina-
ma često nositelj društvenog života. S tim na 
umu, valja napomenuti da su se upravo po tom 

pitanju u Križevcima pokrenule neke stvari, 
naprimjer otvaranje galerije K2, male galerije 
u prostorima Hrvatskog doma gdje se nedav-
no održao i Festival suvremenih formi Suff-
est, koji sigurno svjedoči o pomaku naprijed.

Što se tiče trećeg grada, „metropole“ naše 
male podravske regije, Koprivnica je isto tako 
doživjela neke promjene u odnosu na 2016. 
godinu. Uvjerljivom pobjedom na izborima, 
gradonačelnik Mišel Jakšić svoj mandat nije 
započeo ambiciozno poput Lackovića (usel-
javanjem egzotičnih životinja u Koprivnicu), 
već se odlučio na drugačiji pristup – asfalti-
ranje. Puno se cesta u prošloj godini asfaltiralo, 
toliko da ih niti kroničar nije mogao pobroja-
ti. Ali, na sreću, kroničar je rođen i živio je u 
kvartu Taraščice, gdje je mogao pomno prati-
ti izgradnju prve pametne ulice u gradu Ko-
privnici. I eto, čini se da je izgradnja, usprkos 
kašnjenjima i nekim greškama od strane iz-
vođača radova, napokon pri kraju. U vrijeme 
dok ovo pišem, naša pametna ulica već ima 
prometa, a zebre svijetle. 

Oko drugih rekonstrukcija u gradu Ko-
privnici, možda se najveća javna rasprava ot-
vorila oko pitanja gradskog parka i njegova 
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preuređenja. Naime, nezavisna lista kandida-
ta Antonija Grgića žestoko je napala i osudi-
la planove koje je pripremio tim pročelnika za 
društvene djelatnosti i europske poslove Dar-
ka Ledinskog. Međutim, nakon par inicijalnih 
zahvata u parku, čini se da je rekonstrukci-
ja stala i već dugo ništa nismo čuli po tom pi-
tanju. Mala ptičica mi je prišapnula da su kri-
tike na planove rekonstrukcije zaista upalile 
i da – običan čovjek ipak može promijeniti st-
vari u svoju korist.

S druge strane, mora se spomenuti potpu-
na rekonstrukcija dječjeg igrališta i igrališta 
iza osnovne škole Antun Nemčić-Gostovins-
ki. Iako se nakon jednog medijskog istupa čini-
lo da je pročelnik Ledinski igralište izgradio 
samo za sebe, pa djeci nije dao da se igraju na 
njemu, igralište je tijekom cijelog ljeta svejed-
no bilo prepuno i čini se da je ta rekonstruk-
cija bila dugo očekivana.

U prošlim kronikama pisao sam o izgrad-
nji Razvojnog centra i tehnološkog parka u 
Križevcima. Druga mala ptičica mi je rekla da 
uredski prostori još uvijek nisu popunjeni, ali 
dajmo vremena. Nije lako u ovakvim vremeni-
ma motivirati ljude da se otisnu u samostalne 
poduzetničke vode. Nadajmo se da će Ko-
privnica uspjeti podići razinu poduzetničke 
kulture na viši nivo jer su ove godine odobrena 
sredstva za izgradnju Inkubatora kreativnih 
industrija u koprivničkom kampusu, potpu-
no novog i opremljenog prostora koji je zamišl-
jen kao mjesto razvoja novih i inovativnih po-
duzetničkih praksi. Držimo fige, kaj drugo.

Osim deva u Đurđevcu, na kulturnom pla-
nu nije se toliko toga promijenilo. Ima li smis-
la uopće pisati o Renesansnom festivalu, osim 
da su podigli cijene ulaznica (da, razumljivo 
i opravdano) i da još uvijek ime ne odgovara 
srednjovjekovnom sadržaju? Da, bilo je ljudi 
i da, većini je bilo zabavno. Koprivničancima? 
Uglavnom isto kao i proteklih par godina. Niš-
ta novo, ništa previše uzbudljivo. Ja se ovdje 
koncentriram na promjene i na kulturu prom-
jena, a s obzirom na to da na Renesansnom fes-
tivalu nije bilo previše promjena, neću niti pre-
više pisati o tome.

S druge strane, čini se da je program Lje-
ta na Šoderici ove godine doveo još više pos-
jetitelja, tako da je naše najpoznatije jezero 
bilo krcato tijekom cijelog ljeta. Brojni sadrža-
ji, poput Šoderica Open Aira, Kupa Županije 
u ribolovu, Šaran kupa, Kazališnog festivala, 

turnira u odbojci na pijesku, Showderice, Rock-
livea, Country vikenda i Kupa Zlate Bartl priv-
ukli su velik broj posjetitelja iz cijele sjeverne 
regije. Župan Darko Koren je bio vrlo ponosan 
na program i hvalio se navedenim sadržaji-
ma koje su pripremili na Šoderici. Ali, s druge 
strane, župan i Županija su ove godine odbili 
financirati velik broj kulturnih udruga od ko-
jih su neke, poput Showderice i Rocklivea, or-
ganizirale program kojim se on toliko hvalio.

Kao što sam već napomenuo, upravo su te 
udruge i civilni sektor pokretači kulturnog i 
društvenog života u manjim sredinama. I bez 
obzira na promjene u političkim foteljama, te 
udruge rade i dalje, sa ili bez pomoći jedinica 
lokalne i regionalne vlasti. Volonterska kul-
tura je nešto o čemu bi mnogi političari tre-
bali učiti, sad, nasreću imaju i gdje jer je u Ko-
privnici otvoren Volonterski ured. Pa dragi 
političari, izvolite.

A kao pozitivan primjer male sredine s ve-
likim senzibilitetom za kulturu možemo uze-
ti Ludbreg koji je već u 2016. godini napravio 
zapažen pomak u broju turista, koji se nas-
tavio i u 2017. godini. Pa su uz sve kulturne 
sadržaje koje nude – izložbe, koncerte i os-
tale manifestacije – u ožujku su predstavili 
dva nova turistička sadržaja – Glazbenu raz-
glednicu i Kajkavski gartlic. 

A u općini istog početnog slova – Legradu, 
obilježeno je 500. godina reformacije u opći-
ni. Obljetnicu je organizirala Evangelička crk-
va svečanim programom. Isto tako, u rujnu 
su održani 10. Kulturološki susreti u spomen 
obitelji Zrinski, a gostovalo je pet mađar-
skih općina (Ortilos, Murakeresztur, Mol-
nari, Zakanyfalu, Belezna) i dvije općine iz 
Međimurske županije (Donja Dubrava, Don-
ji Vidovec).

U općini Molve, gdje je sa 685 glasova 
općinski načelnik postao Zdravko Ivančan, 
pokrenuti su neki hvalevrijedni projekti te 
se krenulo u gradnju školsko-općinske kn-
jižnice na gradilištu kod OŠ Molve, a na nat-
ječaju Fonda za zaštitu okoliša i energetsku 
obnovu Općini su odobrena sredstva za pro-
jekt Poboljšanje energetske učinkovitosti dječjeg 
vrtića Pčelica Molve. 

Smatrao bih se moralno neodgovornim 
kroničarom da u svojim kronikama ne spome-
nem Piškornicu, pogotovo zato što se baš par 
dana prije mog pisanja održala velika, ali i 
burna županijska skupština na kojoj je, us-
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prkos brojnim protivljenjima, na kraju ipak 
prihvaćen izvještaj o poslovanju trgovačkog 
društva Piškornica. 

Ne bih želio da se ove kronike pretvore u 
crnu kroniku, ali činjenica ostaje da živimo 
u okolini u čijoj neposrednoj blizini svakoga 
dana raste sve veća hrpa smeća, točnije, blizu 
400.000 tona smeća. Nadam se da je Piškor-
nica problem o kojem ću sljedeće godine pisa-
ti drugačijim tonom.

A za sljedeću godinu, kao rođeni Ko-
privničanac, nadam se da ću koji odlomak 
moći posvetiti nečemu što smatram izrazito 
važnim za svoj, ali i svaki proeuropski orijen-
tiran grad, a ako će gradski oci i majke slučaj-
no čitati ove kronike, ovim putem apeliram da 
se dio razmišljanja, ali i budžeta, usmjere na 
jedan važan segment kulturnog života grada 

– a to je kazalište. Naime, koprivnički Ludens 
teatar najavio je da će u sljedećoj kazališnoj 
sezoni prestati izvoditi svoje programe za 
građane zbog uvjeta u kojima su se našli. 
Koji su to točno uvjeti, nije stajalo u služben-
om priopćenju, no jasno je da su problemi fi-
nancijski prirode.

Stoga, ove kronike, kao i prošle, završa-
vam u pozitivnom tonu, s nadom i željom da 
Koprivnica sljedeće godine dobije svoje grads-
ko kazalište jer svima nam je dosta političkih 
predstava koje svakodnevno gledamo. Da citi-
ram velikog američkog skladatelja, Leonarda 
Bernsteina: Svako umjetničko djelo oživljava i 
mijenja prostor i vrijeme, i mjera njegova uspje-
ha jest doseg u kojem u tebi postiže osjećaj stano-
vanja u tom svijetu – doseg u kojem te prihvaća i 
poziva u taj svijet i dopušta ti da udahneš njegov 
neobičan, poseban zrak.

VAŠ KRONIČAR
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Labudove na jezeru Šoderica početkom godine poharala je ptičja gripa (snimio: M. Posavec)

Koprivnica ogrnuta zimskim omotačem (snimio: M. Posavec)
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Uz Noć muzeja u Koprivnici KUD Koprivnica je obilježio 30 godina djelovanja – izložbom i plesnim nastupom u koprivničkoj sinagogi 

(snimio: M. Posavec)

Nervni slom prva je koprivnička autorska hard rock grupa obilježila punih 36 godina od svog prvog koncerta održanog na istoj 

lokaciji – u paviljonu koprivničkog parka (snimio: M. Posavec)
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Nakon 18 godina okupila se „zlatna generacija“ koprivničkih mažoretkinja, višestrukih državnih prvakinja, a sve u sklopu Državnog 

prvenstva mažoretkinja održanog u Koprivnici (snimio: M. Posavec)

Obnovljena fontana u gradskom parku u Koprivnici spremna je za nove generacije šetača (snimio: M. Posavec)
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Farmaceutska kompanija Belupo, članica Podravka Grupe, otvorila je novu tvornicu u Koprivnici, jednu od najmodernijih u regiji 

(snimio: M. Posavec)

Započela je izgradnja šetnice uz potok Koprivnica, pokrenuta na inicijativu skupine građana Plus za Koprivnicu (snimio: M. Posavec)
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Drugo izdanje festivala mladih pisaca Alpe Adria uspješno je održano u Koprivnici i Đurđevcu (snimio: M. Posavec)

Lipanjsko olujno nevrijeme poharalo Šodericu (snimio: M. Posavec)
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Drugo izdanje dječjeg ljetnog kampa KUL Hlebine – Kultura, Umjetnost, Logorovanje u Galeriji naivne umjetnosti u Hlebinama

(snimila: M. Zamljačanec)

Fest Jazza u 2017. godini osim mnoštva koncerata, donio je i kazališnu predstavu, Malu školu jazza te jutarnju jazz matineju

(snimio: M. Posavec)
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U sklopu novog igrališta uz OŠ Antun Nemčić-Gostovinski izrađena je i prva prava atletska staza u Koprivnici (snimio: M. Posavec)

Peti Street art festival zaključen je koncertom na koprivničkom paviljonu uz romantičnu svjetlost lampiona (snimio: M. Posavec)
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Ljetno kino u parku ponovno je okupilo velik broj građana i ljubitelja sedme umjetnosti (snimio: M. Posavec)

Velikoj akciji čišćenja presušenog potoka Koprivnica, odazvalo se mnoštvo volontera i građana (snimio: M. Posavec)
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Koprivnička knjižnica nastavlja s uspješnom organizacijom TEDx programa (snimio: M. Posavec)

Drava Art Biennale 2017. propitivao je temu vode u javnom prostoru grada pa je jedno od predavanja održano i na obali potoka 

Koprivnica (snimio: M. Posavec)
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U sklopu obilježavanja 110. obljetnice osnivanja NK Slaven i 20. godišnjice ulaska Slaven Belupa u Prvu hrvatsku nogometnu ligu na 

koprivničkom stadionu prijateljski susret odigran je između momčadi Slavena koja je prije dva desetljeća ušla u prvoligaško društvo i 

reprezentacija veterana HNS-a (snimio: M. Posavec)

Drugo izdanje Ljeta na Zrinskom obilovalo je raznolikim i zanimljivim sadržajima (snimio: M. Posavec)
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Flora Centrum Mundi – jedan od najvećih sajmova cvijeća održava se svakog svibnja u Ludbregu (snimio: T. Letina)

Ma bode košćičnog olja! Polje bundeva kod Rasinje (snimio: M. Dretar)
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Nošnja s ivanečkim vezom  našla se na prigodnoj poštanskoj marki HP-a (snimio: DIF Koprivnički Ivanec)

Pomladak DVD-a Hrastovljan sve uspješniji na natjecanjima (snimio: DVD Hrastovljan)
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Stari dvorac Inkey u Rasinji strpljivo čeka početak obnove (snimio: M. Dretar)

Start natjecatelja 3. izdanja Crazy Hill Traila 2017.(snimio: D. Vađunec)
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Street painting u Ludbregu svakog ljeta privuče mnoge mališane na Trg Svetog Trojstva u Ludbregu (snimio: D. Vađunec)

Sveti Vinko, najviši kip toga svetca na svijetu, bdije nad vinogradima u Globočecu (snimio: Srđan Hebar)
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Općina Koprivnički Bregi
Trg kralja Tomislava 2a, 48 324 Koprivnički 
Bregi
Načelnik: Mario Hudić
web adresa: http://www.koprivnicki-bregi.hr
e-pošta: opcina.koprivnicki.bregi@kc.t-com.
hr
Objavljeno uz dozvolu Općine Koprivnički Bregi, 
a svi tekstovi i fotografije preuzeti su sa službenih 
internetskih stranica.

Dječja grupa KUD-a Rudar iz Glogovca predstav-
ljala Županiju na 51. dječjim Vinkovačkim jese-
nima
15. 9. 2016.

Od 1970. godine u sklopu manifestacije Vinkovačke 
jeseni, svoje mjesto imaju i mali folkloraši koji njegu-
ju i čuvaju od zaborava bogatu kulturnu baštinu svo-
ga kraja. Kako bi pokazali što su naučili i uvježbali 
tijekom godine te kako su dostojni nasljednici stari-
jih čuvara tradicijskog naslijeđa, mali folkloraši iz svih 
županija Hrvatske, ali i dijaspore i prijateljskih zema-
lja, došli su na Vinkovačke jeseni. Središtem Vinkova-
ca, u nedjelju 11. rujna, odzvanjala je pjesma, čuo se 
zvuk tradicijskih glazbala i tamburice. Tijekom povor-
ke, djeca su pjevala i plesala. Prezentirali su dio tradi-
cije okruženja u kojemu odrastaju i dokazali da su ču-
vari tradicijske kulture svoga mjesta. Više od 2.500 
najmlađih čuvara hrvatske folklorne tradicije iz 60 
KUD-ova i folklornih skupina sudionika Dječjih Vinko-
vačkih jeseni, prošlo je u šarenoj povorci preko pješač-
ke zone, Trgom bana Šokčevića, Dugom ulicom preko 
Trga Franje Tuđmana, kroz Slavonski sokak do glav-
nog šatora, gdje je održan kulturno-umjetnički pro-
gram. U svečanom mimohodu i kasnije u programu 
sudjelovala je i dječja grupa KUD-a Rudar iz Glogov-
ca te se predstavila igrama, brojalicama, pjesmama i 
plesovima Podravine.
Članovi KUD-a Rudar dostojno su i ponosno predsta-
vili Koprivničko-križevačku županiju na ovoj naja-
traktivnijoj manifestaciji. Domaćini malim Ruda-
rima bili su članovi dječje grupe KUD-a Ivan Goran 

Kovačić iz Ivankova. Na povratku kući mališani su po-
sjetili ZOO vrt u Markovcu Našičkom.

Lovro Sever i Mihael Vusić osvojili zlatnu meda-
lju na izložbi Mladi & inovacije
24. 9. 2016. 

Na izložbi Mladi & inovacije održanoj u Kastvu, Lo-
vro Sever iz Koprivničkih Bregi i Mihael Vusić iz Glo-
govca, osvojili su zlatnu medalju za projekt pametni 
plastenik koji može ručno, automatski ili s internet-
ske stranice upravljati vlagom tla, zrakom i tempe-
raturom. Lovro i Mihael ovim su projektom također 
osvojili 3. mjesto na FER-u i zlatnu medalju na izlož-
bi održanoj u Ivanić Gradu. Naši mladi inovatori pola-
znici su 4. razreda elektrotehničkog smjera Obrtnič-
ke škole u Koprivnici i sigurni smo da nas iz njihove 
radionice u budućnosti očekuju novi sjajni projekti.

Dobro jutro Hrvatska i Interslast uz Bregofsku 
pitu!
12. 10. 2016.

Što reći? Još nam se nisu slegli svi dojmovi, srce puno 
sreće i ponosa… jučer smo mi Bregovke predstavile 
našu Bregofsku pitu u emisiji Dobro jutro Hrvatska, a 
poslije odrađenog posla na televiziji pune pozitivne 
energije krenule smo put Interslasta u Tuheljske Topli-
ce, internacionalnog kongresa slastičarstva, sladole-
darstva i konditorstva. Tamo je bilo puno finih kolača, 
torta, krema, sladoleda, ali dok smo mi došle svojim 
prhecima, pogačicama s čvarkima, starinskom pitom 
od sira, pogačom s orehima, pogačicama s makom, pe-
kmezom i orehima, pitom mađericom, nismo stigle ni 
stola složiti svi su se okupili oko našeg stola i vikali: 
Imate kaj slanoga?, Joj ovo vam je super, a ovo je još bo-
lje! –  tako su naši prheci i pogačice s čvarkima prhnu-
li u trenu. Bregofske pite smo imale puno pa smo imale 
dosta za ponuditi. Kad se male ruke slože sve se može, 
mislim da bi to trebao biti moto budućim naraštaji-
ma Bregovki koje bi trebale vrijedno čuvati našu tra-
diciju i naše blago Bregovsku pitu. Ovom prilikom za-
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hvaljujemo Općini Koprivnički Bregi koja nam je bila 
velika podrška, financijski i moralno, načelniku Mari-
ju Hudiću koji je došao u Tuheljske Toplice da bi bio sa 
svojim vrijednim Bregovkama i koji je odradio uvodni 
dio prezentacije općine Koprivnički Bregi; donačelni-
ci Đurđici Mustaf koja nam se pridružila na završnici 
doma na Bregima, predsjednici Županijske skupštine 
gđi. Verici Rupčić koja je isto tako došla u Tuheljske 
Toplice i dala nam veliku podršku i naravno svim že-
nama koje su sudjelovale, a i onima koje su nam ispe-
kle kolače koje smo nosile sa nama, a to su naša Jasna 
Bačani, Slavica Milojević i Milica Podunajec. Zahva-
ljujemo i g. Stjepanu Odobašiću koji nam je omogu-
ćio sudjelovanje na Interslastu, kao i Podravci koja nam 
je također bila sponzor. Sudjelovale su: Irena Sobo-
ta Margetić, Suzana Bukvić, Milka Stanešić, Biserka 
Horvat, Karolina Gatarić, Ljiljana Ivezić. 

Rudari gostovali u Sloveniji
23. 10. 2016. 

Na poziv Celjske folklorne skupine, članovi KUD-a 
Rudar sudjelovali su na svečanom koncertu posveće-
nom Edi Gaberšeku, čovjeku koji je 70 godina svog 
života posvetio očuvanju folklorne baštine Sloveni-
je, najprije kao plesač, a zatim kao vrlo uspješan vodi-
telj Celjske folklorne skupine. Koncert pod nazivom 
Povsod sem hodil, povsod sem bil održan je 22. listopa-
da u prepunoj kazališnoj dvorani u Celju. U programu 
je sudjelovalo više slovenskih grupa te stotinjak vete-
rana Celjske folklorne skupine. Velika čast pripala je 
članovima KUD-a Rudar – da sudjeluju u ovom sve-
čanom programu kao jedino društvo izvan Slovenije. 
Koncert je upriličen povodom 82. rođendana g. Ga-
beršeka. Uz čelne ljude Celja, na ovom koncertu bila je 
i zamjenica načelnika općine Koprivnički Bregi, gos-
pođa Đurđica Mustaf.

Udruga osoba sa invaliditetom Bolje sutra u dječ-
jem vrtiću Potočić
9. 11. 2016.

U ponedjeljak 7. studenog u našem vrtiću ugostili smo 
članove Udruge osoba s invaliditetom Bolje sutra gra-
da Koprivnice Mariju Mraz, Dejana Cifreka, Marinu 
Jug i Matea Keleminca koji su kroz radionicu s djecom 
predstavili knjižicu Bontončić – kako biti prijatelj svi-
ma i pomoću pomagala prikazali poteškoće s kojima 
se susreću u svakodnevnom životu. Na ovaj način učili 
smo o toleranciji, a ona podrazumijeva uvažavanje tu-
đih ideja, stavova, načina života, poštivanje i prihva-
ćanje različitosti kod ljudi. Biti tolerantan znači biti 
osviješten o različitosti i prihvaćanje toga u svakod-
nevnom životu. Kroz igru, odgoj i edukaciju razvijali 
smo vještine tolerancije. Prihvaćanje različitosti tako 
smo ugrađivali u vlastiti sustav vrijednosti kako bi-
smo mogli uvažavati jedni druge.

Veliki uspjeh vinara iz Općine Koprivnički Bre-
gi na 20. izložbi vina u Virju
22. 1. 2017.

U Virju je održano jubilarno 20. ocjenjivanje mladih 
vina berbe 2016. godine. Za ovogodišnje ocjenjivanje 
bilo je prijavljeno 210 uzoraka vina i voćnih vina iz 
sjeverozapadnog dijela kontinentalne Hrvatske te ne-
koliko uzoraka iz susjedne Republike Mađarske. Ve-
liki uspjeh i izvrsne rezultate ostvarili su naši vina-
ri iz Općine Koprivničkih Bregi: Alen Puž – 2 zlatne 
medalje za graševinu i mješavinu sorata; Mario Žu-
panić – 1 zlatna medalja za manzoni bijeli, polusuho 
i 1 srebrna medalja za mješavinu sorata; Mario Ha-
bijanec – 1 zlatna medalja za zeleni silvanac, suho i 1 
srebrna medalja za pinot bijeli, suhi; Stjepan Kralj – 
1 zlatna medalja za rajnski rizling; Zoran Štauber – 3 
srebrne medalje za graševinu, polusuhu, muškat žuti, 
polusuhi i sivi pinot, suhi; Miroslav Tomiek – 2 srebr-
ne medalje za mješavinu sorata i rajnski rizling, suhi; 
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Stjepan Peharda – 1 srebrna medalja za mješavinu; Jo-
sip Benković – 1 srebrna medalja za graševinu; Tomi-
slav Tomiek – priznanje za graševinu. Naše vinare na 
izložbi je podržao i načelnik Općine Koprivnički Bre-
gi Mario Hudić te im čestitao na izvrsnim rezultatima. 
Iz godine u godinu vinari iz naše Općine postižu sve 
bolje rezultate, čime čuvaju tradiciju vinarstva i ujed-
no promoviraju svoju Općinu. U budućnosti bi vinar-
stvo moglo i trebalo biti jedan važan segment turistič-
ke ponude naših krajeva te sigurno predstavlja veliki 
potencijal s obzirom da je vinarstvo i vrlo cijenjeno i 
važno zanimanje u zemljama Europske unije, poseb-
no onim s jakom turističkom ponudom.

Udruga žena Glogovac na Tradiciji naših starih 
2017.
8. 4. 2017.

Danas je u organizaciji Koprivničko-križevačke žu-
panije i TZ Koprivničko–križevačke županije održa-
na Tradicija naših starih koju je otvorio župan Darko 
Koren. Na manifestaciji su sudjelovali izlagači koji su 
predstavili bogatstvo ručnih radova, eno-gastronom-
skih specijaliteta, rukotvorina, suvenira, obrta i tra-
dicijskih odjevnih predmeta. Udruga žena Glogovac 
predstavila se sa svojim već prepoznatljivim Gorič-
kim doručkom.

Vatrogasna edukacija – učenici 1. razreda upo-
znati s vatrogasnom preventivom
12. 5. 2017.

Kao i svake godine, članovi DVD-a Glogovac održali 
su učenicima prvog razreda PŠ Glogovac predavanje 
na temu Zaštita od požara. Edukacija je održana povo-
dom svibnja – mjeseca zaštite od požara. Mališani su 
pobliže upoznati s vatrogasnom djelatnošću, najče-
šćim uzročnicima požara, no isto tako su naučili što 
učiniti prilikom izbijanja požara. Prezentirana im je 
vatrogasna oprema, zaštitna odjeća i navalno vozilo. 
Nakon teorijskog dijela, održan je praktični dio gdje 
su imali prilike isprobati vatrogasne cijevi i zaštitnu 
odjeću, što je naravno bio i najzanimljiviji dio eduka-
cije. Najviše požara izazove čovjek svojom neoprezno-
šću i neodgovornošću, a navedenim predavanjima je 
upravo i cilj od malih nogu mlađe naraštaje potaknuti 
na odgovornost i pravilno postupanje u slučaju požara.
Dobrovoljno vatrogastvo je također jedna od najhu-
manijih organizacija koja djeluje dugi niz godina na 
području naše Općine zahvaljujući požrtvovnim i ne-
sebičnim članovima koji tradiciju nastoje sačuvati i 
u budućnosti. No, budućnost vatrogastva ovisi upra-
vo o mladim naraštajima koje od malih nogu treba 
poticati na humano djelovanje i važnost vatrogasne 
djelatnosti.

Vrapčići proslavili 20 godina
5. 6. 2017.

Dana 2. lipnja u prepunoj dvorani Srednje škole Dječ-
ji vrtić Vrapčić (sa svim podružnicama) prigodnim je 
programom proslavio 20 godina rada. Svaka podruž-
nica je pripremila svoj dio prezentirajući područje iz 
kojeg dolazi. Tako su polaznici dječjeg vrtića Potočić 
predstavili tradiciju prodaje zelja, recitaciju naše mje-
štanke Gordane Ritoša uz pratnju Milice Podunajec 
otpjevali pjesmu Bregi moji. Svaki vrtić je ostvario su-
radnju s nekom udrugom koja djeluje na njihovom po-
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dručju, a mi smo za ovu priliku dogovorili suradnju s 
Udrugom ženom Glogovac i Udrugom žena Bregi ko-
jima ovom prilikom zahvaljujemo.

UPK  Vlado Dolenec osvojio 1. mjesto na Picoki-
jadi
12. 7. 2017.

Udruga čuva i njeguje tradiciju svog sela Bregi i cijele 
Podravine. Pjesmom i čuvanjem starih običaja prepo-
znatljivi smo već godinama, ne samo u Podravini, već 
i šire. Godinama sudjelujemo na smotrama pjevačkih 
zborova i na susretima književnika, slikara, pozna-
tih osoba iz javnog života iz Mađarske, Crne Gore, pa 
čak i iz Japana. Naša udruga sudjeluje na Podravskim 
motivima i Renesansnom festivalu u Koprivnici, a na 
Picokijadi u Đurđevcu od leta do leta 7 puta. Više puta 
smo osvojili 2. ili 3. mjesto na Picokijadi, a ove godine 
osvojili smo 1. mjesto na temu Stari zanati u Bregima.

Općina Martijanec
Varaždinska 64, 42 232 Martijanec
Načelnik: Dražen Levak
web adresa: http://www.opcina-martijanec.hr
e-pošta: martijanec@opcina-martijanec.hr
Objavljeno uz dozvolu Općine Martijanec, a svi 
tekstovi i fotografije preuzeti su sa službenih in-
ternetskih stranica.

Martijanec je bio domaćin završnog lovačkog 
turnira u gađanju glinenih golubova
26. 10. 2016.

Josip Kraljić iz Lovačkog društva Ludbreg najbolji je 
strijelac završnog turnira u gađanju glinenih golubo-
va, održanog proteklog vikenda u organizaciji Lovač-
kog društva Šljuka iz Martijanca u Hrastovljanu. Dru-
go mjesto je pripalo njegovom klupskom kolegi Ivanu 
Makaniću dok je treći bio Darko Bendelja iz Lovačkog 
društva Patka iz Svetog Đurđa.
Na ovom tradicionalnom turniru, koji se ove godine 
održao po 23. put, sudjelovalo je 40 lovaca ludbreške 
regije. Domaćin turnira, Lovačko društvo Šljuka ne-
prekidno djeluje 71 godinu. Osnovano je neposred-
no nakon Drugog svjetskog rata i prvi predsjednik 
je bio Antun Tkalčić iz Slanja. Broj članova je nepre-
kidno rastao i Društvo je prikupilo novac za kupnju 
bivšeg mlina u Hrastovljanu na rijeci Plitvici, koji je 
kasnije preuređen u lovački dom. Kupljeno je i više 
parcela zemljišta za potrebe jednogodišnjih i višego-
dišnjih remiza, za izgradnju volijera, kao i za uzgoj po-
ljoprivrednih kultura čijim se plodovima tijekom zim-
skih mjeseci prihranjivala divljač u lovištu. Ali, nakon 
pune 51 godine, 1996. godine, Društvo ostaje bez svog 
lovišta kad su, zahvaljujući novom Zakonu o lovu za-
jednička otvorena lovišta kojima je upravljala Župani-
ja, stavljena na javnu licitaciju. Članstvo se podijelilo, 
jedan dio se odvojio i osnovao novu udrugu pod na-
zivom Šljuka 96, dok je dio lovaca odustao od lovstva. 
Ipak, bilo je i onih koji su ostali u Lovačkom društvu 
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Šljuka Martijanec pa je Društvo opstalo. Danas ima 
28 članova, od kojih je nekoliko mladih pa Društvo 
ne brine za svoju budućnost.
Lovačko društvo Šljuka danas aktivno sudjeluje u 
radu Lovačkog saveza Varaždinske županije, čiji je 
ludbreški ogranak i pokrovitelj održanog turnira.

Priznanje Martijancu za čuvanje tradicije sv. 
Martina biskupa
5. 12. 2016.

Općina Martijanec dobila je vrijedno priznanje Kul-
turnog centra sv. Martina – Hrvatska.
Kulturni centar je povodom jubilarne, desete obljet-
nice svog postojanja i 1700. godišnjice rođenja sv. 
Martina biskupa, dodijelio zahvalnice najzaslužni-
jim promicateljima milosrdnog svetca, između kojih 
i Martijancu. U tekstu zahvalnice piše da se dodjelju-
je za suradnju i potporu u očuvanju tradicije sv. Mar-
tina biskupa te promicanju dijeljenja i zajedništva te 
njihovih premisa u ostvarivanju projekata Europskog 
kulturnog itinerera Vijeća Europe.
Općina Martijanec je nedavno bila gost Festivala sv. 
Martina u mađarskom Szombathelyju, a osmoškolke 
Martijanca dobile su nagradu na međunarodnom na-
tjecanju za kreaciju predmeta veznih uz sv. Martina. 
Martijanec vrijedno čuva tradiciju svog sveca zaštit-
nika. Općenito smo prepoznati kao Općina koja puno 
vremena i truda posvećuje čuvanju tradicije i kulture– 
rekao je načelnik Općine Martijanec, Marijan Horvat.

Počinju restauratorski i konzervatorski radovi 
na Župnoj crkvi u Martijancu
3. 3. 2017.

Uskoro će početi konzervatorski i restauratorski ra-
dovi na Župnoj crkvi sv. Martina biskupa u Martijan-
cu. Crkva se mora hitno statički sanirati za što se u 
Općini nadaju novcu iz Ministarstva kulture. Ako po-
moć Ministarstva i izostane neće se čekati s radovi-
ma jer je Općina Martijanec proračunom predvidjela 
i osigurala 250.000 kuna potrebnih za sanaciju. Ali u 
tom će se slučaju morati pričekati s drenažom teme-
lja koja košta još 300.000 kuna.
Crkvu su ovih dana posjetili predstavnici Hrvatskog 
restauratorskog Zavoda, Restauracijskog centra Lud-
breg i stručnjaci Konzervatorskog odjela Ministarstva 
kulture iz Varaždina. S načelnikom Martijanca, Mari-
janom Horvatom su pregledali crkvu i dogovarali ra-
dove. Zasad je dogovorena restauracija drvenog oltara, 
vrlo sličnog oltaru koji se već obnavlja u ludbreškom 
Zavodu. To je oltar iz kapele sv. Benedikta u Hrastov-
ljanu pa se vjeruje da i ovaj oltar potječe iz iste kape-

le. Radit će se i na dvjema slikama od kojih je jedna, 
vjeruje se, dio tog oltara. Predstoji još pregled misnog 
ruha koji će obaviti stručnjaci za tekstil ludbreškog re-
stauratorskog centra.

Predstavom Kerekesh teatra Općina Martijanec 
je nastavila s razvitkom kulturne scene u Općini
16. 3. 2017.

Ljubomir Kerekeš odigrao je predstavu Dimnjačar 
u Društvenom domu u Martijancu. Nastup Kereke-
sh teatra samo je jedno od kulturnih događanja kojih 
je zadnjih godina u Općini sve više. Općina Martija-
nec okrenula se kulturnim događanjima s namjerom 
da mještani ne ostanu zakinuti ni u jednom segmen-
tu suvremenog života. To je u skladu s općinskim ci-
ljem da se podizanjem standarda mladi ljudi zadrže u 
Općini Martijanec pa i privuku novi stanovnici. Op-
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ćinske vlasti su svjesne da je za ostvarivanje tog cilja 
potrebno riješiti i niz drugih stvari, ali kultura je sva-
kako bitno područje. Da su se u Općini ozbiljno po-
svetili tom cilju, pokazuju i sve veća ulaganja u kul-
turu i sve učestalija kulturna događanja. Jedno od 
značajnijih je bio i novogodišnji koncert klasične glaz-
be u crkvi u Martijancu. Veliku ulogu u oživljavanju 
kulturnog života igra lokalno Kulturno umjetničko 
društvo Martijanec. KUD je samo u zadnjoj godini ne-
koliko puta gostovao u Mađarskoj na velikim među-
narodnim smotrama vezanima uz štovanje sv. Marti-
na. Malo je poznata činjenica da je martijanečki KUD 
osnovan tek 2010. godine. To je jedan od najmlađih 
KUD-ova u Županiji, a za samo sedam godina posto-
janja postao je prepoznatljiv čuvar lokalne tradicije 
i baštine. KUD je formalno postojao i ranije, ali bez 
ikakve konkretne organizacije ili redovnog djelova-
nja. Tek dolaskom aktualne općinske vlasti postaje bi-
tan dio općinske prezentacije na domaćem i međuna-
rodnom planu. Načelnik Marijan Horvat zadovoljan 
je aktualnom situacijom na kulturnom polju u Općini 
Martijanec, no svjestan je da posla još ima jako puno.

– Sve smo radili ispočetka. Općinski KUD-ovci nositelji su 
kulturne tradicije Općine, a naš KUD je aktivan tek se-
dam godina. U tom kratkom vremenu je uspio doći na me-
đunarodnu scenu i ondje promovirati Općinu Martijanec. 
Također, počeli smo s koncertima i kazališnim predsta-
vama, s tim ćemo i nastaviti te pritom vodimo računa da 
zadovoljimo svačiji kulturni apetit. Zato tu ima koncera-
ta klasične glazbe, nastupa KUD-a i komedija. Ne želimo 
biti pretenciozni nego pružiti mještanima ono što ih za-
nima – rekao je Marijan Horvat.

Veliki filantropi iz Martijanca
21. 3. 2017.

Škola iz Martijanca plasirala se među tri najveće ško-
le filantrope u Hrvatskoj. Ovo veliko priznanje školar-
ci su u pratnji ravnateljice Sonje Huzjak primili proš-
log tjedna u Zagrebu.
Titula je rezultat akcije Stvaranje filantropske kulture 
u Hrvatskoj, u organizaciji Regionalne Zaklade za lo-
kalni razvoj, ZAMAH. Zaklada je raspisala natječaj za 

škole zainteresirane za aktivno promicanje filantro-
pije, Martijanec se prijavio i prošao. Zadatak učenika 
bio je osmisliti razne filantropske akcije. Uključili su 
se svi viši razredi. Osmaši su odigrali humanitarnu 
utakmicu učenika protiv učitelja, a prihod su prosli-
jedili školskoj knjižnici. Jedan razredni odjel je priku-
pljao potrepštine za životinje koje su darovali Udruzi 
Spas. Pri uručivanju poklona cijelo su popodne prove-
li u Udruzi i aktivno pomagali u brizi oko pasa. Treća 
skupina je prikupljala higijenske potrepštine za lud-
breške Rome. U akciju se uključilo 40 hrvatskih ško-
la, njih deset je dobilo status hrvatskih filantropa, a 
škola u Martijancu se plasirala među prve tri škole.

Uspješna godina KUD-a Martijanec
3. 5. 2017.

KUD Martijanec je danas financijski konsolidiran, 
međuljudski odnosi su dobri i sve sekcije redovito 
nastupaju u zemlji i inozemstvu. To je rezime godiš-
nje skupštine KUD-a, na kojoj su uz pedesetak čla-
nova Društva sudjelovali i gosti – načelnik Općine 
Martijanec, Marijan Horvat, predstavnici Sportsko-
rekreacijske udruge Sudovčina i predstavnici Udruge 
umirovljenika Općine Martijanec. Rad KUD-a Marti-
janec je nakon neočekivane ostavke bivšeg predsjed-
nika 2016. godine doveden u pitanje, ali u godinu dana 
je sve posloženo. Predsjednica Sonja Huzjak kaže da 
su u oporavku pomogli donatori i Općina Martijanec.
Društvo se nije samo oporavilo nego je, štoviše, od 
tada uspješno sudjelovalo na cijelom nizu manife-
stacija. Sekcija vezilja, tamburaša i dječjeg folklora 
nastupala je na priredbama poput Dječjih vinkovač-
kih jeseni, Špancirfesta, Kešnerijadi, Obrtničkom sajmu 
i Cinkušu adventskom u Ludbregu, susretu KUD-ova 
U susret proljeću u Cestici do međunarodnog Festivala 
Svetog Martina u Szombathely u Mađarskoj. Održan 
je i tradicionalni Božićni koncert na kojemu su kao 
gosti nastupili KUD Beletinec i Dječji crkveni zbor 
Župe Martijanec. KUD se aktivno uključio i u prosla-
vu Dana Općine Martijanec. Nastupili su u svečanom 
programu proslave, ali i organizirali Etno dan, kad je 
održana retrospektivna izložba radova i revija etno-
frizura i nakita. Nakon svog izvještaja, Sonja Huzjak 
je zahvalila voditeljima sekcija, svim članovima i ro-
diteljima, donatorima i Općini Martijanec na izuzet-
no dobroj suradnji i podršci radu KUD-a . Novost je 
osnivanje etnografske sekcije koja će se baviti priku-
pljanjem, obradom i pohranjivanjem podataka i in-
formacija o Općini Martijanec, organiziranjem izlož-
bi etno-zbirke te promidžbom povijesti i tradicijske 
kulture čime će se okupiti još veći broj članova i pro-
širiti djelovanje KUD-a Martijanec.
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Podignut klopotec u Martijancu
21. 8. 2017.

U Martijancu je tradicionalno, po 19. put, podignut 
klopotec. Domaćin Antun Jug je na Starom vrhu po-
zdravio stotinjak mještana koji su se okupili kako bi 
tradicionalno proslavili početak priprema ovogodiš-
nje berbe. Tako Martijanec nastavlja s jednim od glav-
nih obilježja Općine – njegovanjem tradicije. Novi na-
čelnik Općine Martijanec, Dražen Levak, podržava 
svaku inicijativu koja će dovesti Martijanec na turi-
stičku kartu ruralnog turizma, s naglaskom na čuva-
nje kulturne baštine. Tako su već počele pripreme za 
klopotecijadu sljedeće godine, koja će uz Ivanje u Ri-
valnom i vuzmenku biti osnovna turistička prired-
ba u začetku turizma martijanečkog kraja. U Općini 
se nadaju kako će inicijativa za izgradnju Podravske 
brze ceste biti pozitivno riješena, čime bi ovaj kraj vi-
šestruko profitirao na turističkom, gospodarskom i 
sigurnosnom planu.

Općina Virje
Đure Sudete 10, 48 326 Virje
Načelnik: Mirko Perok
web adresa: http://www.virje.hr
e-pošta: opcina@virje.hr
Objavljeno uz dozvolu Općine Virje, a svi teksto-
vi i fotografije preuzeti su sa službenih internet-
skih stranica.

Općina Virje donirala novi BIBLIOKOFER
3. 10. 2016.

I ove godine Narodna knjižnica Virje u suradnji s Dječ-
jim vrtićem Zrno Virje provodit će program Putujuće 
priče koji se sastoji od posebno prilagođenih knjiž-
ničnih usluga prema potrebama vrtića kao ustano-
ve. Programom se daje podrška radu odgajatelja, ali i 
odgaja nova generacija čitatelja, ljubitelja knjiga i sli-
kovnica, a samim time i nova generacija knjižničnih 
korisnika. Za ovaj projekt  Općina Virje nam je doni-
rala novi veliki kofer  – bibliokofer – koji će u ovoj go-
dini biti mala pokretna vrtićka knjižnica.

Pričaonica o sigurnosti u prometu
2. 12. 2016.

U petak, 2. 12 .2016. godine u Dječjem vrtiću Zrno  
održana je pričaonica za mlađu odgojnu skupinu – Ri-
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bice. U suradnji Narodne knjižnice Virje i Odsjeka za 
sigurnost cestovnog prometa PU koprivničko-križe-
vačke, Ribice su  imale priliku čuti o nesreći koja se do-
godila Djedu Mrazu kad je saonice vozio bez sigurno-
snog pojasa. Iako smo umalo svi ostali bez božićnih 
poklona, sve je sretno završilo, a mi smo se podsjeti-
li koliko je važno biti pozoran i oprezan u prometu. 
U ovoj prilici ulogu tete-pričalice preuzela je Ivanka 
Vusić koja je djeci pročitala svoju priču Neobična že-
lja i objasnila zašto je važno da se djeca voze u auto-
sjedalicama te da i svoje roditelje podsjete da zave-
žu svoj pojas.

Virje dobilo svoju pametnu klupu
7. 4. 2017.

U Virju, ispred Galerije Tišljar i budućeg Turističkog 
ureda Turističke zajednice područja Središnja Podra-
vina postavljena je solarna, tzv. pametna klupa. Klu-
pa ima mogućnost priključenja 4 USB-a istovreme-
no, solarne panele i LED rasvjetu a uskoro će, u užem 
centru, biti omogućen besplatni pristup Internetu.

Održano tradicionalno Vuzmeno kolo u Virju i 
Šemovcima
18. 4. 2017.

Na Uskrsni ponedjeljak, 17. 4.2017. godine, već tra-
dicionalno, održano je Vuzmeno kolo na kojem su fol-
klorna i tamburaška  sekcija  Hrvatskog  pjevačkog  
društva Ferdo Rusan Virje prikazali  tradicionalne 
uskrsne plesove koje su plesali naši stari. Na Vuzme-
nom kolu nastupila su i djeca predškolci Dječjeg vr-
tića Zrno, a predstavili su se plesom i pjesmama Leva 
ruka, desna ruka te Mi smo djeca vesela.  Svi zajedno 
brojnoj su publici na ovaj način zaželjeli sretan Uskrs 
te osigurali očuvanje naših lijepih starinskih običaja. 
Istog dana je, s početkom u 14 sati, u Šemovcima odr-
žano Šemovačko vuzmeno kolo u organizaciji KUD-a 
Zvirišće.

Uspješno održana 2. Virovska prkačijada
11. 5. 2017.

Protekli vikend, 5. i 6. svibnja 2017. godine u Virju 
je održana druga Virovska prkačijada – Međunarodni 
festival izvornih kolača. Tih je dana prkač bio glav-
na tema svih događanja, a Virje najslađe selo na svi-
jetu te se ova turistička manifestacija  potvrdila kao 
dobar način da se očuva tradicija pečenja sitnih sta-
rinskih kolača i izvornih domaćih  recepata, ali i da 
se upoznaju načini spremanja prkača u Republici Hr-
vatskoj i svijetu. U petak, u Dječjem vrtiću Zrno Vir-
je održana je vrtićka prkačijada na kojoj se natjecalo 
šest vrtića: Bregunica Novo Virje, Bambi  Ždala, Fijoli-
ca Novigrad Podravski, Bubamara Kalinovac, Pčelica 
Molve  i Zrno Virje. Njihov zadatak je bio u pola sata 
izraditi Krašuljke kao zadani prkač, a nakon toga pred-
staviti i prkač koji su donijeli sa sobom, prema vlasti-
tom izboru. U subotu, 6. svibnja, u centru Virja u pri-
jepodnevnim satima brojne udruge žena s područja 
Koprivničko-križevačke županije i druge udruge su-
djelovale su svojim kolačima, rukotvorinama, doma-
ćim proizvodima i suvenirima, a održan je i niz radi-
onica. Radionice su bile edukativnog karaktera  na 
kojima su gosti, vrsni slastičari iz Slavonije, Češke, 
Rusije, Bosne i Hercegovine, Armenije, Albanije, Ma-
uricijusa, Indije i Izraela predstavili specifične nači-
ne izrade kolača  u svojim zemljama, a državni prva-
ci u kulinarskoj umjetnosti Dražen Šafar, Ivan Đukić 
i Zlatko Sedlanić pokazali su kako izraditi predivne 
dekoracije od voća i povrća. Ovogodišnju Virovsku pr-
kačijadu svečano je otvorio župan Darko Koren koji 
je zahvalio organizatorima na trudu, kao i slastiča-
rima na predstavljanju njihovog umijeća te pohvalio 
doprinos kulturnoj baštini Županije kroz očuvanje 
tradicije pečenja kolača. Manifestaciji su prisustvova-
li i zamjenik župana Darko Sobota, ravnatelj Hrvat-
ske poljoprivredne agencije Zdravko Barać, saborski 
zastupnik Damir Felak, članica Uprave Podravke Lji-
ljana Šapina te brojni drugi uvaženi gosti. Načelnik 
Općine Virje Mirko Perok pozdravio je sve prisutne i 
izrazio zadovoljstvo razvojem ideje o zaštiti izvornih 
domaćih kolača i očuvanju starinskih recepata od za-
borava te zahvalio svima koji su doprinijeli uspjehu 
Virovske prkačijade. O samim prkačima govorila Nada 
Matijaško, a o slasticama u Hrvatskoj predsjednica 
hrvatskog Saveza slastičara i članica Nadzornog od-
bora Svjetske kulinarske organizacije Dragica Lukin. 
Istom prilikom, načelnik Općine Virje Mirko Perok, 
potpisao je u ime Općine, povelju o suradnji između 
Općine Virje i Hrvatskog kuharskog saveza te Opći-
ne i Svjetske organizacije Taste of peace – kuhari bez 
granica, koje imaju za cilj nastavak i širenje suradnje 
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na promociji kulinarstva i gastroturizma. U natjeca-
teljskom dijelu izložbe sudjelovalo je 15 udruga žena 
i jedna samostalna sokačica. Natjecale su se u kate-
goriji naj prkači   i naj prkač.

HPD Ferdo Rusan na Braču
19. 5. 2017.

Prošlog vikenda, 13. i 14. svibnja 2017. godine, sred-
nji uzrast folklorne sekcije HPD-a Ferdo Rusan i  tam-
buraška sekcija s voditeljima sudjelovali su na Otoč-
koj smotri folklora kao posebni gosti u Supetru na 
otoku Braču. Nastupala su društva Nerezine iz Ma-
log Lošinja, društvo iz Vele Luke i domaćini, svaki sa 
po dvije koreografije. Nakon odrađenog dijela koji je 
u subotu završio zajedničkim druženjem, nedjelju su 
proveli putovanjem po Braču, od Nerežišća i Škripa 
gdje su posjetili Muzej ulja, sve do Bola gdje su se dje-
ca kupala na Zlatnom ratu. Pratilo ih je lijepo vrije-
me i dobro raspoloženje, tako da su iskoristili svaku 
minutu ovog kratkog boravka kako bi što više vidje-
li i uživali u suncu i moru. Predsjednica HPD-a Ferdo 
Rusan Sanja Kraševac kao i svi Rusanovci, zahvalju-
ju svima koju su sudjelovali na smotri, Općini Virje 
i svim svojim sponzorima te  virovskom bračaninu 
Niku Baftijaju, kao i roditeljima koji su podržali svo-
ju djecu i omogućili im odlazak na ovako dalek  put.

Otvorena i treća izložba u ciklusu Nemirne ruke
5. 6. 2017.

U petak, 2. lipnja, u Narodnoj knjižnici Virje otvorena 
je i treća izložba u ciklusu Nemirne ruke. Ovaj ciklus 
koji predstavlja suvremeni ručni rad žena koji počiva 
na tradicijskim temeljima ponovo je okupio mještane 
Virja u velikom broju. Ovog puta predstavljen je rad 
Karoline Mičurin koja šiva različite uporabne i deko-
rativne predmete reciklirajući pritom tekstil. Poseban 
dio izložbe su predmeti u tehnici patchworka po koji-
ma je izložba i dobila ime Slikanje krpicama. Na otvo-
renju su glazbeni gosti bili učenici Umjetničke škole 
Fortunat Pintarić, Područnog odjela Virje.

Virovski konjanici sudjelovali na konjičkim 
igrama u Križevcima
14. 6. 2017.

Ove nedjelje, 11. 6.2017. godine članovi Konjičkog 
kluba Virovski konjanici sudjelovali su na Četvrtim 
konjičkim igrama u Križevcima koje su dio progra-
ma Križevačkog velikog spravišća. Sudjelovalo je de-
set konja, i to dvije zaprege i šest jahača, a uz domaćine, 
natjecale su se ekipe iz cijele sjeverne Hrvatske. U igri 
spretnosti za zaprege, po prvi puta sudjelovali su  Ton-
ko Marelja i Mario Ormanec koji je sa svojom zapre-
gom osvojio odlično treće mjesto. U igri pod nazivom 
Ekipna snalažljivost loptice virovska ekipa od pet člano-
va (Tonko Marelja, Nikola Benkek, Mato Čižmešinkin, 
Mario Ormanec i Filip Babec) također je osvojila odlič-
no treće mjesto, dok su ostali ovaj put bili manje sreće.

Limena glazba DVD-a Virje na 3. Fest Jazz-a u 
Koprivnici
11. 7. 2017.

Od četvrtka 6. do subote 8. srpnja 2017. godine na 
koprivničkom Zrinskom trgu održan je 3. Fest Jazza 

–  Međunarodni open-air festival  koji je okupio poznata 
i renomirana imena domaće, ali i svjetske jazz glazbe. 
Po treći puta na ovome festivalu predstavila se i Lime-
na glazba DVD-a Virje koja je tom prigodom pripremi-
la jednosatni koncert. U subotnjoj matineji i uvertiri 
u večernji glavni dio zadnjeg dana festivala, orkestar 
je odsvirao poznate jazz uspješnice Birdland, Water-
malon Man, Stompin’At The Savoy, The Pink Panther The-
me, ali i nekolicinu skladbi ostalih glazbenih stilova. 
Sudeći prema reakcijama iz publike i izlasku na bis, 
orkestar je odradio dobar posao za što je nagrađen  
pljeskom brojne  publike. Nastupom na Jazz festiva-
lu Limena glazba DVD-a Virje zaključila bogati prvi 
dio godine, što se nastupa tiče i kreće na zasluženi od-
mor do jeseni nakon kojeg je čekaju pripreme za prvi 
samostalni godišnji koncert.


